
Holmestrand Rotaryklubb 

Programkomiteen 08/09 
 

Peismøte hos Magne Aven den 10.03.08. 

Tilstede: Tobias Brodtkorb                                                                                               

                Johan Henrik Dahl 

               Hans Arne Risnes 

              Magne Aven                                                                                                                   

                                                                                                                                                   

                  

Meldt forfall: Håkon Fæste   

                         Arne Martin Huseby 

                         Ulf Sundling 

                        Alf Johan Svele 

                        Beint Saaghus 

Oppgave 1. Hvilke andre oppgaver bør tillegges disse komiteene? 
Under Serviceprosjektkomiteen foreslår vi å legge til Ryla og YEO. Som YEO velges en egen person. 

Oppgave 2. Hva skal en tre års plan omfatte for Programkomiteen? 
Ny spørreundersøkelse på første peismøte før hvert nytt  rotaryår for de nye komiteene. En vil da få 
frem nye synspunkter slik at møteprogrammet kan tilpasses det som medlemmene ønsker. 

I tillegg til ”Nytt fra mitt yrke”, benyttes ”Ego foredrag” av medlemmer som er pensjonert. 

For å kunne stille med hovedpost dersom vedkommende som det er avtale med ikke kan møte på grunn 
av uforutsette vanskeligheter forsøker vi med en ”Bank” der vi har minst ett medlem som har et ego 
foredrag klart. Dette vill være en rullering, slik at foredraget vil bli holdt i løpet av rotaryåret. 



Oppgave 3. Spørreundersøkelse. 
Det var ingen kommentarer til endring av den spørreundersøkelsen som er sendt ut. 

Oppgave 4. Lag forslag til minst ett program for høsten. 
Foredrag av Bjørn Bu om den nye oppfinnelsen som åpner fulle pakninger med mat og skiller og vasker 
emballasjen som sorteres i plast, glass og metall. 

Alf Johan Svele orienterer oss om sin nye jobb og hva han mener er viktige saker for kommunen 
fremover.   

Eventuelt. 
Når det er programmer som har ”Temperatur” når klokken er 2000, vil vi foreslå at presidenten vurderer 
om møte vil være tjent med å la det få litt mer tid. Han kan da opplyse om at det ordinære møte er slutt 
og at de som har planlagt andre ting kan gå. Han kan da forlenge møte med ca. 15.minutter.   

 

Magne Aven 

                


